
Mødereferat bestyrelsesmøde
Fredag, d. 2020.08.14 – kl. 08:30

Til stede: Johnny H. Pedersen, Hans-Henrik Tungelund, Mette Adamsen, Eva Høymark og Susanne 
Hansen

Mødested: Klubhuset

Referent: Susanne Hansen

Punkt: Emne:

1. Siden sidst

2. Formandsmøde.
HH deltog.
Emner:
Er træneruddannelsen for dyr?
Der vil komme et genopfriskningskursus til kasserer og hjemmeside i Klubmodul.
Opstart på Hoopers.
Opfordring til at invitere naboklubber til at deltage i kurser, hvis der er plads.

3. Ny aspirant.
Bestyrelsen har sendt sagen videre til TA.
Eva og Susanne laver et forslag til en forventningsafstemning mellem klubben og nye aspiranter.

4. Hvad kan vi tilbyde vores trænere?
Forslag til tilbud om fællestræning for klubbens instruktører, evt med andre instruktører fra 
andre klubber.
Mette tager forslaget med til TA, derefter kan forslaget videreudvikles sammen med bestyrelsen.

5. Skilt til indkørsel.
Der bliver lavet et skilt til indkørsel, om at der er adgang forbudt for hundeluftere.

6. Etiske regler.
Eva og Susanne laver et forslag til bestyrelsen inden næste bestyrelsesmøde.

7. Klubmesterskab.
Dato: Lørdag den 31. oktober 
KU er kontaktet.

8. Telthal.
Der blev snakket om det kunne betale sig at lease en hal i første omgang, men at det sikkert blev 
for dyrt i sidste ende. 
Der blev også besluttet, at der skal undersøges, om banken vil låne os penge til køb af hallen.
Mette tager kontakt til banken.
Ved udlejning af hal, skal der så være adgang til toilet?
Der skal undersøges andre muligheder for finansiering.
Bestyrelsen ser positivt på tanken for hal i Kaløvig, men der er ikke taget beslutning om noget 
endnu, alt er på undersøgelsesplan.

9. D-test.
Forslag fra TA om D-test i nye klæder. 
Bestyrelsen synes det er et godt initiativ fra TA.

10. Konkurrence 2021
Der skal meldes dato om næste års konkurrencer ud til konkurrenceudvalget senest 12 september.
KU kontaktes for datoer.

11. Klubfest
Fredag den 6. november.



Der er lejet lokaler.
Mette og Susanne står for mad.
Eva hjælper med borddækning.

12. Arbejdsdag.
Nedklipning af buske
Rengøring af klubhus
Rengøring af terrasse
Susanne undersøger pris på whiteboard til terrassen.

13. EVT.
Vedr. støtte til trænerkursus – bestyrelsen har besluttet, at man godt kan få udbetalt alle           
800,- kr.  på en gang, hvis man ønsker det.

14. Næste møde
Fredag den 11. september 8:30


